

ErgoFloorTM pharma



ErgoFloor Pharma offers the best durability and comfort for all occupations requiring long hours standing

- The aesthetic non-porous surface is smooth and easy to maintain
- The top quality Zedlan Plus™ foam , developed with the help of pharmacists, limits the appearance of fatigue and musculoskeletal disorders
- MicroSeptic antimicrobial Technology prevent development of bacterial under the ergonomic floor

TECHNICAL INFORMATION

- Antimicrobial treatment inhibit the growth of bacteria and fungi by 99.9%
- Zinc pyrithione antibacterial properties
- Thiabendazole and Isothiazolinones technology for antifungal protection

5 YEAR WARRANTY

Against manufacturing defects. For more details, ask your distributor.



Grain Walnut

Grain Grey

Quartz Grey

Texture Silver

Texture Grey

FOR MORE INFORMATION

info@mattech.ca

1-800-363-6185



ErgoFloorTM pharma



ErgoFloor Pharma offre une durabilité et un confort accru pour les usagers demeurant debout durant de longues heures

- Sa surface esthétique lisse et non poreuse est facile d'entretien
- Sa mousse de qualité supérieure Zedlan Plus™, développée avec l'aide des pharmaciens, retarde l'apparition de la fatigue et des troubles musculosquelettiques
- La Technologie antibactérienne MicroSeptic prévient la prolifération de bactéries sur le plancher

INFORMATION TECHNIQUE

- Le traitement antimicrobien contrôle la croissance des bactéries et des champignons à 99.9%
- Propriétés antimicrobiennes du pyrithione de Zinc
- Technologie thiabendazole et isothiazolinones et protection antifongique

GARANTIE DE 5 ANS
Contre les défauts du manufacturier



Grain Noyer Grain Gris Grain Érable Quartz Gris Texture Argent Texture Gris



POUR PLUS D'INFORMATIONS

info@mattech.ca

1-800-363-6185

